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Abstract (en)
The assembly has a drainage aperture (9) connected to a down pipe (11), one part of which is permanently filled with water (12). A drainage valve
(15), e.g. a regulating valve, is fitted into the down pipe at a distance to the drainage aperture, and the standing water forms a water head above
the valve. This is maintained at a constant level by a fuzzy logic regulating system. A level sensor (6) is located at the top end of the down pipe, to
monitor the water head.

Abstract (de)
Die Dachentwässerungsanlage besitzt wenigstens eine Ablauföffnung, die eine Auslauföffnung (9) aufweist und an dieser Öffnung (9) mit einer
Ablaufleitung (11) verbunden ist. Wenigstens ein Teilbereich der Ablaufleitung (11) ist stets mit Wasser (12) gefüllt. Im Abstand zur Ablauföffnung ist
in der Ablaufleitung (11) ein Ablaufventil (15) angeordnet. Das Wasser (12) über diesem Ablaufventil (15) bildet eine Wassersäule. Ein Regelsystem
(6,14,15) ist mit einem Füllstandsensor (6) versehen und hält die Füllstandshöhe im wesentlichen konstant. <IMAGE>
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